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Til mødet var der fremsendt følgende dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Seneste mødereferat/orientering 
3. Grønne områder 
4. Veje/stier/skilte 
5. Kommende møder 
6. Eventuelt 

 
Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt 
 
 
Ad. 2 Seneste mødereferat/orientering 
Hjemmeside 
Anders orienterede om at han ikke har Frontpage til redigering af hjemmesiden. 
Besluttet at Anders køber en licens. 
 
Tranbjerg Fællesråd 
Bent har sendt bestyrelsens forslag til Tranbjerg Fællesråds møde med Århus 
Kommune. 
 
Søsten 
De rigtige søsten er lagt på plads ved bommene på Trankær 
Vænge/Trankærgårdsvej. Placeringen ved Trankærgårdsvej er dog ikke så 
hensigtsmæssig, at cyklisterne ledes igennem bommene, men fortsat kan køre 
udenom og direkte ud på Trankærgårdsvej. 

Møde den: 5. september 2006 

Afholdt hos: Bent 

Til stede: Bent, Helle, Jacob, Anders, Peter og Ole 

Fraværende:  

Referent: Ole 
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Revner i asfalt 
Ifølge Bent har NCC ikke medtaget stikvejene da asfalten, ifølge NCC, er slidt. 
Bestyrelsen drøftede om ny belægning skal pålægges, men enedes om at får ordnet 
revnerne. Bent tager kontakt til NCC. 
 
Grafitti 
Diverse skilte i området er blevet renset for graffiti, men mangler coating. Anders sørger 
for det videre forløb. 
 
 
Ad. 3 Grønne områder 
Området ved bocenteret er overtaget af grundejerforeningen. Det er konstateret, at 
området er beplantet og at der er sået græs, selvom dette ikke er gjort tilfredsstillende. 
Bocenteret kontakter den udførende gartner og orienterer om at det er en ”OM’ER”. 
 
Jacob har dags dato været rundt i området med sit videocamera. Det fremgik tydeligt, at 
der ved sidste græsklipning ikke er klippet tilstrækkeligt, da græsset mange steder er 
meget langt. 
Efter en kort debat blev bestyrelsen enige om at se tiden an, da PG Natur og Anlæg har 
en del goodwill på kontoen. 
(I skrivende stund blev græsset klippet igen 7. september 2006, så det er endnu et plus til 
PG, referentens kommentar) 
 
Stæretårn 
Der er udført hærværk på grundejerforeningens stæretårn. Tårnet stod foran at skulle 
flyttes til en anden lokation, men blev forinden savet ned. Bent har spurgt sig frem hos 
Seniorboligerne om de har hørt eller set noget, da tårnet stod i nærheden af dem. Dette 
lader til ikke at være tilfældet. 
 
Bestyrelsen har i første omgang valgt ikke at opsætte et nyt stæretårn, da vi betragter det 
som groft hærværk på foreningens ejendom, og der er i budgettet ikke medtaget midler til 
køb af et nyt stæretårn. Der var kun afsat midler til flytningen.  
Bestyrelsen betragter ikke hærværket som drengestreger, men som en velovervejet 
destruktiv handling. 
 
Træer 
Ligeledes ud for seniorboligerne er et par træer i meget dårlig stand. PG bliver bedt om at 
se herpå og udskifte træerne hvis det skønnes nødvendigt. 
Langs Trankærgårdsvej er flere træer blevet opstammet, da der har været henvendelser 
om at de voksede ind i hækkene.  
 
 
Ad. 4 Veje/stier/skilte 
Områdeskilte 
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Det har ikke været muligt for Anders og Peter at redigere i de filer som indeholder 
skiltene. Bent sender en forespørgsel til Århus Kommune for at få rettet billederne eller 
modtage dem i et format, hvor vi selv kan foretage rettelser. 
 
Hundeposeholder 
Hundeposeholderen ved skolestien er blevet flyttet til bestyrelsens fulde tilfredshed ☺. Ole 
har konstateret, at det har hjulpet på det uautoriserede forbrug af poser. 
 
Snerydning 
Bestyrelsen har modtaget et tilbud fra en lokal anlægsgartner. Tilbuddet blev gennemgået, 
og enkelte ting, som f.eks. beskrivelse af ansvar ved skader, skal tydeliggøres. Når dette 
er på plads bliver tilbuddet accepteret. Peter tager kontakt til udbyderen. 
 
Kloakker 
På trods af den megen nedbør i august måned har bestyrelsen ikke fået henvendelser om, 
at kloakkerne ikke kan klare vandpresset.  
 
 
Ad. 5 Kommende møder 
Næste møde afholdes torsdag den 19. oktober 2006 kl. 19.00 hos Anders. 
 
Julefrokost er foreslået til fredag den 19. januar 2007 kl. 18.00 hos Peter.  


